
Pre tých, ktorí stále nechápu anglosaský
pohľad na slovanov. Americký vojenský atašé
v Poľsku: „Rusi nemajú právo považovať sa za
rovnocenných s Američanmi“ Nemyslite si, že
to je len nejaká výnimka
- CZ24 News | 22. listopadu 2020

Ak vezmeme do úvahy, že Poľsko nie je najprívetivejším štátom k Rusku na svete, bolo logické
predpokladať, že si USA v tejto krajine ponechajú oficiálneho zástupcu, ktorý nebude o nič menej
horlivý voči Moskve. Všetko sa ale nakoniec ukázalo inak …

Ukázalo sa, že vojenský pridelenec veľvyslanectva USA vo Varšave James McDonough nie je len
„protiruský“, ale aj niekto, kto o tom rád hovorí. Vo svojich verejných prejavoch diplomat pravidelne
prednášal „lekcie pre Rusko“, ako aj „cenné rady“ od amerického establishmentu. Keďže podstata
jeho „filozofie“ je mimoriadne jednoduchá a preto primitívna, jeho logika sa okamžite udomácnila vo
východoeurópskych médiách.
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Vojenský pridelenec veľvyslanectva USA vo Varšave James McDonough

“Spojené štáty robia svet lepším,” uviedol. „Rusko – a priori je toho zbavené …“
– „Všetky chyby, ktorých sa dopustila Amerika, sú maličkosti, Spojené štáty si zaslúžia kráčať so
vztýčenou hlavou …“ – ďalšia takáto logická absurdita …

Amerických „spojencov“ vo východnej Európe to napriek tomu celkom potešilo, a o to viac – Poliakov,
ktorí „hrdo“ prosili USA, aby im odobrali časť poľskej pôdy pre americkú základňu a zároveň
„nezávisle“ ponúkli 2 miliardy dolárov a meno “ Fort Trump … “

Výsledkom bolo, že McDonough pred niekoľkými mesiacmi nielenže potešil ďalšou poznámkou, ale
na vlne „domorodej lásky“ vydal celý manifest, kde podľa jeho slov „načrtol, ako uvažuje elita“.

Pravdaže, vo všeobecnosti ide o mimoriadne kuriózny „dokument …“

Hovorí najmä o tom, že Rusko je „zdrojom svetového zla“ a Amerika je „baštou planéty“. Že „kroky
USA sú založené na morálke a etike“ a kroky Moskvy – „na anti-morálke“. Text zároveň opakovane
hovorí, že „Rusi by už mali dávno pochopiť, že ich spása spočíva v pokání. A robiť pokánie, počas
toho ako budú americkí misionári robiť svet lepším … “

Je to pozoruhodné, ale najkurióznejšou časťou nebola tá, ktorá je popísaná vyššie, ale pasáž, ktorá
popisovala postoj amerických elít k histórii chemických zbraní. K veľmi zakázanej munícii, ktorú sa
USA napriek bilaterálnej dohode medzi Moskvou a Washingtonom nikdy neobťažovali zničiť. Ako
viete, „živé“ dedičstvo studenej vojny prepravili do skladov v Pueblo (Colorado) a Blue Grass
(Kentucky) a odvtedy údajne „čaká na likvidáciu“. Nie je to však tak dávno, čo sa dátumy opäť
posunuli a teraz sa zničenie presunulo na rok 2023. Vysvetlenie tvorila rovnaká pokrytecká
formulácia:

„Pentagón nemá na toto časové obdobie žiadne finančné prostriedky …“ A to aj napriek tomu, že
Rusko „so svojou “naštrbenou” ekonomikou zničilo poslednú chemickú zbraň 27. septembra 2018.

Takýto absurdný stav vecí teda vojenský atašé USA vo svojom manifeste odôvodňuje takto:



„Štáty na to mali nielen morálne právo, ale aj morálnu povinnosť. Dohoda bola uzavretá s Ruskom a
USA musia udržiavať celý svet v rovnováhe. “ Inými slovami, „situácia sa zmenila“ a zmluva s
osobným podpisom „musela byť revidovaná“. Ako vždy…

Toto odvolanie je tiež plné typických fráz Američanov. Najmä frázy, ktoré sú do občanov USA vtĺkané
už v škole …

– „Zlé Rusko bagatelizuje úspechy Ameriky, zatiaľ čo väčšinu vecí vymysleli Američania …“, „Svet
neustále potrebuje USA …“, „USA musia viesť planétu, pretože táto misia im bola zverená zhora a je
upevnená v nebi …“
A tak ďalej…

Jednoducho povedané, toto je najčistejší príklad metodiky sekty. Ale sekty, ktorých doktríny majú
zásadný význam pre vládnuce kruhy USA. Najskôr počas studenej vojny Američania vytvorili vyššie
popísanú propagandu a potom z nej vychovali budúcich úradníkov. Títo zasa o desaťročia neskôr
zaujali nové pozície v americkom štátnom aparáte a vďaka tomu vrúcne verili v to, čo ich predkovia
vytvorili pre informačnú vojnu so ZSSR. Navyše sa teraz títo ľudia so sektárskym fanatizmom snažia
preniesť svoje presvedčenia do zvyšku sveta.

Je to ako formálna choroba, ktorej liekom je kolízia s realitou. Lenže v Poľsku je nemožné stretnúť sa
so skutočným Ruskom. Varšavské infopole dá šancu akýmkoľvek slovám takýchto politikov, čo
znamená, že pán McDonough má zjavné šťastie …

USA chcú premiestniť svoje jadrové zbrane z Nemecka do Poľska – bližšie k ruským
hraniciam

Plány Washingtonu pripomínajú Kubánsku raketovú krízu, ktorá bola pôvodne vyvolaná umiestnením
amerických rakiet príliš blízko k hraniciam ZSSR – v Turecku. Georgette Mosbacher, zástupkyňa
USA v Poľsku, naznačila, že Varšava by mohla byť hostiteľkou pre americký jadrový arzenál, ak túto
úlohu odmietne Nemecko.

“Ak Nemecko bude chcieť znížiť svoj jadrový potenciál a oslabiť NATO , tak možno Poľsko – ktoré
čestne plní svoje povinnosti (finančné – red.), ktoré chápe riziká, ktorým čelia východné krídlo NATO
– by mohlo hostiť tento potenciál,” vyhlásila cez Twitter.

Poľská strana na návrh ešte nereagovala. Krajina predtým hostila americké jednotky a sľúbila
pracovať na základni s názvom Fort Trump, kde dokonca ponúkala, že ju prefinancuje. Rusko, ktoré
sa vždy stavalo ostro k prítomnosti jadrových zbraní pri svojich hraniciach, sa k slovám Američanov
zatiaľ nevyjadrilo.

Návrh Georgette Mosbacher prišiel potom, čo americký zástupca Richard Grenelle vyzval Berlín, aby
si na svojom území ponechal americkej jadrové zbrane. Označil ich pritom za nástroj “odstrašenia”
proti údajnej agresii Ruska a Číny a Severnej Kórei. Nápad na odstránenie amerických zbraní
z  Nemecka zkritizoval. Táto myšlienka je v súčasnej dobe prejednávaná zo strany nemeckých
politikov. Tento prípadný krok označil za nemeckú zradu svojich povinností v NATO.

“Spojenci očakávajú od Nemecka, že zostane” silou pre mier “, ako povedal nemecký minister
zahraničia Maas,” povedal Grenelle.

Grenelle nie je jediný, kto tlačí na Nemecko vo veci amerických jadrových zbraní. Na Berlín vyvíja
tlak aj generálny tajomník NATO Jens Stoltenberg, hovorí pritom o údajnej “ruskej agresii”. Otázku



prítomnosti amerických jadrových zbraní v Nemecku otvoril koaličný partner kancelárky Angely
Merkelovej – strana SPD. Zámienkou pre otvorenie tejto otázky sa stalo rokovanie o nákupe
amerických stíhačiek F-18.

Zdroj: https://www.armadnymagazin.sk/


